

## **TAWARAN UNTUK MENGIKUTI KURSUS SIJIL PERTANIAN DI INSTITUT PERTANIAN SARAWAK SESI 2015/2017**

Pemohon adalah dipelawa untuk mengikuti Kursus Sijil Pertanian di Institut Pertanian Sarawak selama dua tahun. Kursus ini akan bermula pada 8 Jun 2015

### **I. SYARAT-SYARAT**

1. Warganegara Malaysia berumur di antara 18 - 25 tahun pada masa kursus bermula dan belum berkahwin.
2. Berkelulusan **SPM** atau **SPMV** atau yang setaraf dengannya dan mempunyai kelayakan yang diperolehi dalam peperiksaan yang sama seperti berikut :-
  - a. **Lulus** dalam Bahasa Malaysia dan Bahasa Inggeris termasuk lulus dalam ujian lisan **dan**
  - b. **Lulus** dalam matapelajaran Matematik **dan**
  - c. **Kepujian** dalam salah satu matapelajaran berikut :-  
Sains, Matematik Tambahan, Geografi, Sains Pertanian, Perdagangan, Prinsip Akaun, Ekonomi Asas, Ekonomi Rumahtangga, Fizik, Kimia, Biologi, Sains Tambahan, Teknologi Bengkel Mesin, Kerja Menggegas dan Memesin, Teknologi Binaan Bangunan, Kerja Kayu dan Bata, Teknologi Kimpalan dan Fabrikasi Logam, Kerja Kimpalan, Teknologi Automotif, Menservis dan Membaiki Kenderaan, Prinsip Perniagaan, Asas Perakauanan, Asas Pemprosesan Maklumat, Teknologi Katering, Penyediaan dan Perkhidmatan Makanan, Perniagaan dan Keusahawanan, Pengeluaran Tanaman, Pengeluaran Ternakan, Hortikultur Hiasan dan Landskap, Kejenteraan Ladang, Pengurusan Ladang, Pengajian Agroteknologi, Pengajian Kejuruteraan Mekanikal, Pengajian Kejuruteraan Awam, Pengajian Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik, Teknologi Kejuruteraan, Teknologi Maklumat, Pengurusan Makanan, Katering dan Penyajian, Landskap & Nurseri, Tanaman Makanan, Teknologi Bakeri dan Konfeksioneri, Membuat Roti dan Patisserie.

### **II. KEMUDAHAN**

Tempat penginapan dan makanan disediakan.

### **III. LATIHAN**

Kursus meliputi kuliah dan praktikal.

### **IV. CARA MEMOHON**

Pemohon hendaklah mengisi satu salinan Borang Pemohonan 2015/2017 yang boleh didapati secara percuma dari semua pejabat Jabatan Pertanian di seluruh negeri Sarawak atau mengirim sampul surat berukuran 22cm x 11cm yang berselem 30 sen dan beralamat sendiri kepada : **Pengetua, Institut Pertanian Sarawak, Beg Berkunci 3023, 93990 Kuching.**

### **V. TARIKH TUTUP PEMOHONAN**

Tarikh tutup permohonan adalah pada 18 Februari 2015 dan hendaklah dimajukan kepada : **Pengetua, Institut Pertanian Sarawak, Beg Berkunci 3023, 93990 Kuching.**

### **VI. PERINGATAN**

Pemohon yang tidak menerima sebarang jawapan selepas 15 Mac 2015 dianggap **TIDAK BERJAYA**. Tiada surat menyurat dibuat mengenainya.